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Protokół Nr XXVI/2020 

z  XXVI  sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

19 czerwca  2020r. od godz. 16.00  do 19.00 

w Hali Miejskiego Ośrodka  Sportu i Rekreacji w  Kętrzynie 

  przy ul. Kazimierza Wielkiego 12 

 

Ustawowy skład Rady 21 radnych , obecnych 20 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

Nieobecni:  

Radny  Jan Mickiewicz 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

-    Burmistrz Miasta –  Ryszard Niedziółka  

-    Z-ca Burmistrza –    Maciej Wróbel  

-    Skarbnik Miasta –    Iwona Kozłowska 
-    Naczelnik Wydziału Organizacyjnego – Katarzyna Rudnik 

-    Naczelnik Wydz. Zarządzania  Majątkiem, Architektury i Urbanistyki - Halina Kuriata 
-    Przedstawiciele lokalnych  mediów. 

-    Mieszkańcy miasta. 

 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina otworzył obrady XVI sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. zwołanej na 

podstawie art.20 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, na wniosek ¼ składu 
Rady Miejskiej w Kętrzynie  – stanowiący zał. nr 2 do protokołu. Stwierdził prawomocność obrad. 

Powitał radnych, burmistrza miasta, z-cę burmistrza , skarbnika miasta, media oraz pozostałych gości i 
mieszkańców miasta. 

Poinformował, że obsługę prawną zapewnia mecenas Agnieszka Jakubowska , a protokolantem jest 

Teresa Sawicka. 
 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący  Rady Rafał Rypina przedstawił porządek obrad stanowiący zał. nr 3 do protokołu. 

Poprawek nie wniesiono , tym samym porządek został przyjęty i Przewodniczący Rady przystąpił do  

realizacji poniższego porządek:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

      3.   Podjęcie stanowiska . 

      4.   Interpelacje i zapytania radnych. 

      5.   Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

      6.   Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. pkt 3. 

W tym miejscu odbyła się  dyskusja  z udziałem  radnych: Zbigniew Nowak ; Heleny Szymkiewicz; 
Czesław Ćwk, , Wioletta Czech; Marian Toruński, Dariusz Duczek; Rafał Rypina ,Daniel Sapiński, Zofia 
Waszkiewicz, Andrzej Niedźwiecki. Dyskusja  dotyczyła  wygaśnięcia umów dzierżawy  z 
dotychczasowymi  dzierżawcami  nieruchomości  zabudowanej   budynkami przy ul. Chrobrego  12; 
Obrońców Westerplatte 18 ,w których  prowadzone są przedszkola. Braku wcześniejszej informacji o  
zamiarze  podjęcia przez Burmistrza Miasta  decyzji o stworzeniu m.in. holdingu przedszkoli poprzez 
wydzierżawienie  3 przedszkoli  jednej  osobie - dyrektorce przedszkola  „Mis Uszatek”. Która  zdaniem 
niektórych radnych  nie do końca prawidłowo  wywiązuje się  z realizacji umowy na  dzierżawę 
przedszkole „Miś Uszatek”. Uważają, że najlepsza formą  zbywania przez samorząd nieruchomości 
komunalnych  jest   przetarg , jest to  forma  przejrzysta i transparentna. Powinna być zastosowana  
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w tym przypadku aby wszyscy mieli  równe szanse.   Ponadto w dyskusji udział wzięli rodzice dzieci 
uczęszczających do  przedszkola „Krasnal”, którzy wyrazili swój  sprzeciw aby prowadzenie przedszkola  
przekazać  nowej osobie . Jednocześnie informując, że  przedszkole  „Krasanal” jest bardzo dobrze 

prowadzone,  jest  atmosfera rodzinna , nie ma  żadnych . Również  kadra pedagogiczna wyraziła 

niepokój o swój dalszy los, kiedy zmieni  się  dyrektor.  
Z informacji przedstawionych przez Burmistrza ,  wynika  że decyzja  podjęta o przekazaniu prowadzenia 
przedszkola została podjęta  w drodze rokowań na okres trzech lat, jest to kompetencja  Burmistrza. 
Jednocześnie poinformował, że  Dyrektor przedszkola „Krasnal”  złożyła deklarację , że przechodzi na 
emeryturę. Były prowadzone  rozmowy  z  kadrą pedagogiczną ,o przejęciu prowadzenia przedszkola 

ale nie dały rezultatu. 

Ponadto radni wnoszą o przedstawienie protokołu rokowań  i  proponują aby  tematem  zajęła się 
Komisja Rewizyjna, która zbada realizację umowy  na przedszkole „Miś Uszatek”. 

 

Przebieg dyskusji został zapisany  w formacie  wideo i znajduje się na stronie BIP Urzędu Miasta Kętrzyn 

http://www.miastoketrzyn.pl/2020/06/xxvi-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-19-czerwca-2020/   

W wyniku przeprowadzonej dyskusji radny Dariusz Duczek  zaproponował następująca zmianę  treść 
stanowiska : ” Z dniem 31 sierpnia 2020 r. wygaśnięciu ulegają umowy dzierżawy  
z dotychczasowymi dzierżawcami  na nieruchomości  zabudowane budynkami przy ul. Obr. 
Westerplatte 18 i ul. Chrobrego 12,stanowiące własność Gminy Miejskiej  Kętrzyn,  które 
wykorzystywane są na prowadzone tam przedszkola niepubliczne. Z treści pisma Burmistrza Miasta 
Kętrzyn z dnia 4 czerwca 2020 r. kierowanego do  dyrektorek przedszkoli „Krasnal”  i „Słoneczko” 
wynika, że Burmistrz Miasta Kętrzyn podjął decyzję  o wydzierżawieniu przedmiotowych nieruchomości.  

Rada Miejska w Kętrzynie, mając na uwadze transparentność gospodarowania mieniem komunalnym, 

przypomina burmistrzowi miasta, że przetarg i konkurs jest to  najbardziej  przejrzystą  formą 
rozstrzygnięcia. 
 W związku z tym Rada Miejska w Kętrzynie, oczekuje właśnie takiego zarządzania mieniem miasta 

Kętrzyn. 

Wobec powyższego Przewodniczący przystąpił do  przyjęcia poprawki  do projektu stanowiska . Radni 

przy udziale 20 radnych obecnych na sali w głosowaniu imiennym przez wyczytywanie  przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Mariana Toruńskiego nazwisk radnych  - oddano 10 głosów „za” 4 głosy 

„przeciw” i 6 głosów „wstrzymujących się „ – poprawka została przyjęta- raport głosowania stanowi zał. 

nr  4 do protokołu. 

 Innych uwag nie zgłoszono i Przewodniczący przystąpił do   przyjęcia stanowiska w głosowaniu 

imiennym przez wyczytywanie  przez Wiceprzewodniczącego Rady Mariana Toruńskiego nazwisk 

radnych  - oddano 9 głosów „za” 7 głosy „przeciw” i 4 głosów „wstrzymujących się „ –  stanowisko 

zostało przyjęte. 

Stanowisko Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie dzierżawy nieruchomości  stanowiących 

własność Gminy Miejskiej w Kętrzynie  wraz z raportem głosowania stanowi zał. nr 5 do 

protokołu. 

Ad.pkt 5  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

1. Radny Zenon Buraczek zgłosił następujące wnioski: 

-  oznaczenie strefą zamieszkania pozostałą część ulicy Łokietka , 

-  ustawienie znaku drogowego  ograniczenie prędkości  do 40 km/h na ulicy Chrobrego. 

2.Radna Helena Szymkiewicz wnosi o przeprowadzenie kontroli w zakresie  realizacji umowy na 

dzierżawę przedszkola „Miś Uszatek”. 
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3. Radny Zbigniew Nowak – wnioskuje o sprawdzenie  procedury wyboru  kandydatki do prowadzenia 

trzech przedszkoli.  

4. Radny Dariusz Duczek  wnioskuje do Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spr. Socjalnych   Rady 

Miejskiej  o  przeprowadzenie wizji lokalnych we wszystkich przedszkolach i żłobkach na terenie miasta. 

Przewodniczący  Rady odczytał pisma , które wpłynęły do Rady: 

 Mieszkańcy ul. Mazurskiej  nr 3,5,7– ograniczenie sprzedaży alkoholu  w godzinach nocnych. 

 Mieszkańca  WM  dot. umorzenia postępowania przez MOPS. 

 

Ad.pkt 6 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Pełny przebieg sesji  został zapisany  w formacie  wideo i znajduje się na stronie BIP Urzędu Miasta 

Kętrzyn http://www.miastoketrzyn.pl/2020/06/xxvi-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-19-czerwca-2020/   

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Teresa Sawicka  

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Rafał Rypina 


